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Antwoord

Ik beschik over geen gegevens omtrent de verkoop
van genetisch behandelde planten in V l a a n d e r e n .
De toelating van genetisch gemodificeerde organis-
men behoort tot de bevoegdheid van de federale
minister van Landbouw en KMO, en de leefmilieu-
aspecten tot die van de Vlaamse minister van Leef-
milieu en Tewerkstelling.

Het lijkt mij aangewezen dat het gebruik van gene-
tisch gemodificeerd materiaal met de nodige nuch-
terheid wordt benaderd, steunend op wetenschap-
pelijk gefundeerde argumenten. Aan deze materie
zijn immers ook economische gevolgen verbonden
voor de bevolking, en niet in het minst voor de
landbouwers.


